

FIRST AID:

If on skin: Take off contaminated clothing. Rinse skin immediately with plenty of water for 15-20 minutes. Call a poison control centre or doctor for treatment advice.

If in eyes: Hold eye open and rinse slowly and gently with water for 15-20 minutes. Remove contact lenses, if present, after the first five minutes, then continue rinsing eye. Call a poison control centre or doctor for treatment advice.

If inhaled: Move person to fresh air. If person is not breathing, call 911 or an ambulance, then give artificial respiration, preferably by mouth-to-mouth, if possible. Call a poison control centre or doctor for further treatment advice.

If swallowed: Call a poison control centre or doctor immediately for treatment advice. Have person sip a glass of water if able to swallow. Do not induce vomiting unless told to do so by the poison control centre or doctor. Do not give anything by mouth to an unconscious person.

Take container, label or product name and Pest Control Product Registration Number with you when seeking medical attention.

TOXICOLOGICAL INFORMATION:

Treat symptomatically.

PRECAUTIONS:

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Fatal or poisonous if swallowed. May irritate the skin. Avoid contact with skin. Causes eye irritation. DO NOT get in eyes. DO NOT contaminate irrigation or drinking water supplies or aquatic habitats by disposal of wastes.

Hazardous to Humans and Domestic Animals.

Wash thoroughly with soap and water after handling.

DIRECTIONS FOR USE:

Directions:

Remove the Octenol cartridge from the sealed pouch and peel the protective cover from the face of the cartridge. Avoid touching the openings in the cartridge and always wash hands thoroughly after contact.

Installation:

Refer to the Operating Instructions accompanying your Flowtron Electronic Insect Killer or your Flowtron Mosquito PowerTrap® for directions to locate and install the Octenol cartridge in your device.

When your device is operating, it will produce the required heat and convective air flow to vaporize the attractant and disperse it at the proper rate per hour. For best results replace cartridge after 450 hours of Flowtron Electronic Insect Killer or Flowtron Mosquito PowerTrap® use.

STORAGE AND DISPOSAL:

Flowtron Mosquito Attractant Storage:

Store in original container in a cool, dry area and out of reach of children until ready to use.

Flowtron Mosquito Attractant Disposal:

DO NOT reuse the spent lures. Dispose in household garbage. Unused or partially used products should be disposed at provincially or municipally designated waste disposal sites.

NOTICE TO USER:

This pest control product is to be used only in accordance with the directions on the label. It is an offense under the *Pest Control Products Act* to use this product in a way that is inconsistent with the directions on the label. The user assumes the risk to persons or property that arises from any such use of this product.

PREMIERS SOINS:

En cas de contact avec la peau: Retirer les vêtements contaminés. Rincer la peau immédiatement à grande eau, pendant 15-20 minutes. Appeler un centre antipoison ou un médecin, pour obtenir un avis de traitement.

En cas de contact avec les yeux: Maintenir l'œil ouvert et rincer lentement et doucement à l'eau, pendant 15-20 minutes. Retirer les lentilles cornéennes, le cas échéant, après les premières cinq minutes et par la suite, continuer à rincer l'œil. Appeler un centre antipoison ou un médecin, pour obtenir un avis de traitement.

En cas d'inhalation: Déplacer la personne à l'air frais. Si la personne ne respire pas, appeler le 911 ou une ambulance et par la suite, administrer la respiration artificielle, préférablement bouche-à-bouche, si possible. Appeler un centre antipoison ou un médecin, pour obtenir un avis subséquent de traitement.

En cas d'ingestion: Appeler un centre antipoison ou un médecin immédiatement, pour obtenir un avis de traitement. Faire boire un verre d'eau à petites gorgées, si la personne peut avaler. Ne pas provoquer le vomissement, à moins que l'avis ne provienne du centre antipoison ou du médecin. S'assurer de ne rien administrer par la bouche, à une personne inconsciente.

Apporter l'étiquette du contenant ou prendre note du nom du produit et de son numéro d'homologation lorsque vous consultez un médecin.

RENSEIGNEMENTS TOXICOLOGIQUES :

Traiter selon les symptômes.

PRÉCAUTIONS :

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. Mortel ou toxique, si avalé. Peut irriter la peau. Éviter tout contact avec la peau. Irrite les yeux. ÉVITER tout contact avec les yeux. NE PAS contaminer les sources d'eau d'irrigation, d'eau potable ou les habitats aquatiques, lors de l'élimination des déchets.

Dangereux pour les humains et les animaux domestiques.

Se laver soigneusement les mains avec du savon et de l'eau, après la manipulation.

MODE D'EMPLOI

Directives:

Retirer la cartouche d'Octenol de son emballage scellé et décoller l'étiquette adhésive recouvrant le recto de la cartouche. Éviter de toucher aux ouvertures de la cartouche et toujours se laver les mains soigneusement après une manipulation.

Installation:

Se référer au mode d'emploi accompagnant l'exterminateur électronique pour insectes de Flowtron ou Pièges à moustiques PowerTrap de Flowron® pour connaître l'emplacement et la méthode d'installation de la cartouche d'Octenol dans votre l'appareil.

Lorsque l'appareil est en marche, celui-ci produira la chaleur et le débit d'air par convection requis, pour vaporiser l'appât et le disperser à la dose par heure appropriée. Pour obtenir de meilleurs résultats, remplacer la cartouche après 450 heures d'usage de l'exterminateur électronique pour insectes de Flowtron ou Piège à moustiques PowerTrap de Flowron®.

ENTREPOSAGE ET ÉLIMINATION

L'entreposage de l'Appât pour moustiques de Flowtron:

Entreposer dans le contenant d'origine dans un endroit frais, sec et hors de la portée des enfants jusqu' à ce que vous soyez prêt à l'utiliser.

Élimination de l'Appât pour moustiques de Flowtron:

NE PAS réutiliser les appâts usés. Jeter avec les ordures ménagères. Les produits inutilisés ou partiellement utilisés devraient être éliminés, dans une décharge indiquée à cet effet par la province ou votre municipalité,

AVIS À L'UTILISATEUR:

Ce produit antiparasitaire doit être employé strictement selon le mode d'emploi qui figure sur la présente étiquette. L'emploi non conforme à ce mode d'emploi constitue une infraction à la Loi sur les produits antiparasitaires. L'utilisateur assume les risques de blessures aux personnes ou de dommages aux biens que l'utilisation du produit peut entraîner.